附件1：

中国药科大学本科生毕业论文（设计）评阅意见表

China Pharmaceutical University Undergraduate Thesis Review Sheet

学生姓名(Student's name)：     年级专业(Grade/Major)：             学号(Student ID)：

	毕业论文（设计）题目(Title of thesis)：

	课题完成场所(Institution name)：

	指导教师(Mentor)
	
	职称/职务(Title/position)
	

	评阅意见一(Comments of mentor)：

指导教师签名(Signature of mentor)： 
                                        年   月    日(YY/MM/DD)

	评阅意见二(Comments of another committee member)：

第二评阅人签名(Signature of another committee member)：                                       
年   月    日
(YY/MM/DD)


填表说明(Instructions):
1.“评阅意见一”由指导教师填写，填写内容包括：完成毕业论文（设计）任务书所规定的工作的情况、写作的规范化程度、存在的问题、是否可以提交答辩。
The comments of first reviewer should be written by the advisor. The comments should include the performance of then student during the project, the standardization of writing level, existing problems and whether the student can defend the thesis. 
2.“评阅意见二”由相关专业教师填写，填写内容包括：论文选题的价值与意义、工作量大小、写作的规范化程度、存在的问题、论文是否有弄虚作假，剽窃他人成果的现象、是否同意答辩等。
The comments of second reviewer should be written by another faculty, the comments should include the significance of selected project, the size of workload, the standardization of writing level, existing problems, and integrity of the thesis. 
	中国药科大学本科生毕业论文（设计）成绩评定表 China Pharmaceutical University Undergraduate Thesis Evaluation Sheet

	专业(major)：
	
	学号(student ID)：                                  
	姓名(name)：
	

	项目(items)
	考核内容(review contents)
	满分
(full scale)
	评定分(score)

	实习期基本情况(basic situation)              （50分）
	1.遵守各项规章制度，出勤情况；(Observe the rules and regulation, and attendance)
	10
	　

	
	2.学习工作态度，完成任务情况；(Work attitude, and the integrity of the project)
	5
	　

	
	3.科研工作能力，灵活运用知识能力；( Knowledge of and ability to use the basic techniques in his/her field )
	5
	　

	
	4.独立完成工作情况和创新能力；( Innovation and independence)
	10
	　

	
	5.查阅资料和获取信息能力；(Ability to search references)
	5
	　

	
	6.基础操作和实验动手能力；( Laboratory skills)
	10
	　

	
	7.按期完成实习课题情况。(Complete the project in time)
	5
	　

	论文水平(level of thesis)（35分）
	1.观点正确，论据充分，研究设计合理；( View is right, argument is sufficient, study design is reasonable)
	10
	　

	
	2.结论分析正确，论证严密；( Conclusion is correct and the argument is logic)
	10
	　

	
	3.有独特的见解或创新；(Show original opinions)
	5
	　

	
	4.文字表达准确清楚，语句通顺，格式、装订符合要求。( Words are accurate and clear, statement is smooth, the format and binding fulfill the requirement)
	10
	　

	论文报告答辩情况(report)（15分）
	1.报告阐述清楚，讲解明确；( Ability to express oneself explicitly in speech)
	5
	　

	
	2.在规定时间内完成报告，口齿清楚；(A good control of time and clear pronunciation )
	5
	　

	
	3.运用所学知识正确回答提问。(Answer the questions correctly)
	5
	　

	指导教师评分

(Score by mentor)
	

	答辩小组评分

(Score by committee )
	

	毕业论文（设计）成绩

(Final Score)
	

	

	

	

	

	

	　　　
	指导教师：

	
	(Signature of the mentor)　
年      月      日(YY/MM/DD)

	答辩小组评语(Comments of the committee)：

     

	组长（签字）：
(Signature of committee director)    
	成员（签字）：　

	　　
	　(Signature of committee members)

	
	年      月      日(YY/MM/DD)

	实习单位意见(Comments from the institutions)：

                  实习单位负责人签字(Signature)：               （盖章）

                                     年      月      日(YY/MM/DD)

	院部评定：

	　
	盖    章
　

	　　　
	           年      月      日




填写说明(Instructions)
1. 指导教师与答辩小组组长不能是同一个人；
The mentor cannot be the director of committee;
2. 指导教师对实习期基本情况打分，满分50分；论文答辩小组成员对论文水平论文报告答辩情况打分，满分50分。毕业论文（设计）成绩为二者之和，院部审核成绩为院部综合平衡、考查后审定的成绩；
The mentor would score the student’s performance with the full scale of 50; committee members comment on and score the thesis defense with the full scale of 50. The amount of them would be the student’s final score.
3. 指导教师评语、答辩小组评语应根据学生实习情况、论文的质量和答辩过程中回答问题的表现等填写相应的内容，不能简单地写“同意”之类的词语；
According to the student’s performance and thesis defense, mentor and committee members make comments.
4. 对答辩不合格的论文应提出整改意见，由学生修改后再安排答辩。
If the student is unable to defend thesis, please give your advice and arrange another defense.
5.院部评定一栏为学生所在院部系填写若为优秀论文，在“院部评定”一栏注明。
